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Zápis z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lutile 

konaného dňa 14.06.2022 
 

 

Prítomní:  

poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny v počte 7 – Eduard Čierny, Eva 

Hromádková, Slavomír Imriš, Peter Knopp, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek 

Neprítomní:  Ing. Ján Meliško – ospravedlnený 

  Ing. Andrea Žiaková - ospravedlnená 

  

Starosta obce Lutila – Ján Pružina  

Hlavná kontrolórka obce Lutila – Ing. Monika Šťastná 

Ekonómka obce Lutila – Ingrid Marhulová 

Právny zástupca obce – JUDr. Filip Šurka 

 

Občania: Miloš Tesák, Mária Olajcová 

  

Bod č.1. – otvorenie zasadnutia 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva viedol starosta obce Ján Pružina.  

Privítal prítomných na riadnom zasadnutí OZ, ktoré sa začalo o 18:01 hod.. 

 

Starosta obce konštatoval, že je prítomných 7 poslancov z celkového počtu 9. 

Zasadnutie OZ je uznášaniaschopné. 

 

Bod č.2. – určenie zapisovateľa zápisnice  

 

Za zapisovateľku určil Ivanu Mesiarikovú – pracovníčku obecného úradu. 

 

Bod č.3. – voľba návrhovej komisie 

 

Starosta obce navrhol za predsedu návrhovej komisie Jozefa Murgaša, za členov – Eduarda 

Čierneho a Slavomíra Pružinu 

 

Hlasovanie, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení. 

 

Za:  7 – Eduard Čierny, Eva Hromádková, Slavomír Imriš, Peter Knopp, Ing. Jozef 

Murgaš, Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 11/2022 bolo prijaté jednohlasne. 
 

 

Bod č.4. – schválenie návrhu programu 

 

Program obecného zastupiteľstva 



2 

 

Starosta obce uviedol, že poslanci návrh programu dnešného zasadnutia dostali elektronicky 

s pozvánkou.  

 

Hlasovanie za program zasadnutia OZ, tak ako bol zaslaný s pozvánkou  

 

Program OZ Lutila : 
Program OZ Lutila tak ako bol zaslaný s pozvánkou 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Schválenie návrhu programu 

5. Kontrola uznesení  

6. Záverečný účet za rok 2021 

7. Rozpočtové opatrenie č.1 Obce Lutila 

8. Rozpočtové opatrenie č.1 Základnej školy s materskou školou Lutila 

9. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Lutila na II. polrok 2022 

10. VZN obce Lutila o pravidlách na udržiavanie čistoty v obci a ochrany verejnej zelena na 

území obce Lutila 

11. VZN obce Lutila o činnostiach, ktorých vykonávanie je zakázané, alebo obmedzené z dôvodu 

zabezpečenia verejného poriadku v obci 

12. Komunálne voľby 

13. Elektronická úradná tabuľa 

14. Zmeny a doplnky územného plánu č.2  obce Lutila 

15. Správa majetku obce – majetko-právne vzťahy 

16. Interpelácia poslancov 

17. Rôzne, podnety a pripomienky občanov obce, diskusia 

18. Záver 

 

Za:  7 – Eduard Čierny, Eva Hromádková, Slavomír Imriš, Peter Knopp, Ing. Jozef 

Murgaš, Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

Návrh programu zasadnutia bol schválený uznesením č. 12/2022 jednohlasne. 

 

V zmysle rokovacieho poriadku vyzval starosta obce poslancov, aby predložili pozmeňujúce 

návrhy na úpravu programu zasadnutia obecného zastupiteľstva. Nikto sa neprihlásil. 

 

Bod č. 5. – kontrola uznesení OZ 

 

Kontrolu uznesení OZ vykonala Hlavná kontrolórka obce Lutila Ing. Monika Šťastná.  

Skonštatovala, že otvorené je uznesenie č. 5/2022, organizácia Seniorka plus n.o., kde sa čaká na 

vypracovanie GP. Ostatné uznesenia sú riadne ukončené.  

 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za vzatie na vedomie správy o plnení uznesení  
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Za:  7 – Eduard Čierny, Eva Hromádková, Slavomír Imriš, Peter Knopp, Ing. Jozef 

Murgaš, Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 13/2022 bolo prijaté jednohlasne. 

 

Bod č. 6. – Záverečný účet za rok 2021 

 

Starosta obce uviedol, že na pracovnom stretnutí sa tejto téme dopodrobna venovali. Skonštatoval, 

že hospodárenie obce za rok 2021 skončilo s prebytkom 60 254,48€ a navrhol celý prebytok 

presunúť do rezervného fondu. Konsolidovaná uzávierka bude hotová do konca Júna, a na 

najbližšom zastupiteľstve budú prezentované závery. 

 

Následne vyzval hl. kontrolórku o prednesenie stanoviska k záverečnému účtu. Hl. kontrolórka 

skonštatovala, že záverečný účet obce Lutila je vypracovaný v zmysle zákona NRSR č. 583/2004 

Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých predpisov. 

Obsahuje všetky predpísané náležitosti podľa § 16 ods. 5 zákona o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy.  Hodnoverne preukazuje plnenie rozpočtu obce Lutila, realizáciu finančných 

operácií a výsledok hospodárenia obce v roku 2021. V súlade s § 16 ods. 10 zákona o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy odporučila Obecnému zastupiteľstvu v Lutile schváliť záverečný 

účet obce Lutila za rok 2021 a presunúť prebytok hospodárenia do rezervného fondu. 

 

Diskusia– Jozef Murgaš – oznámil, že v danej veci zasadala aj Komisia finančná, správy obecného 

majetku  a podnikateľskej činnosti, pod vedením predsedu Jána Meliška. Keďže sa p. Meliško 

nemohol zúčastniť zasadnutia Obecného zastupiteľstva, bude závery zo zasadnutia komisie 

prezentovať p. Murgaš. Stanovisko komisie – Komisia odporúča schváliť záverečný účet obce 

Lutila za rok 2021. Z piatich členov komisie boli prítomný traja, všetci traja hlasovali za. 

 

Faktická poznámka – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za vzatie na vedomie stanoviska hl. kontrolórky obce Lutila k záverečnému účtu 

obce Lutila za rok 2021 

 

Za:  6 – Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír 

Pružina, Jaroslav Vittek 

Proti:  0 

Zdržal sa: 1 – Slavomír Imriš 

 

Uznesenie č. 14/2022 bolo prijaté. 

 

Hlasovanie za vzatie na vedomie stanoviska Finančnej komisie k záverečnému účtu obce 

Lutila za rok 2021, schválenie záverečného účtu obce Lutila a presun prebytku hospodárenia 

do rezervného fondu obce Lutila. 
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Za:  6 – Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír 

Pružina, Jaroslav Vittek 

Proti:  1 – Slavomír Imriš  

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 15/2022 bolo prijaté. 

 

 

Bod č. 7. – Rozpočtové opatrenie č. 1 Obce Lutila 

 

Návrh rozpočtového opatrenia bol zverejnený na úradnej tabuly a bol poslancom predložený na 

pracovnom stretnutí, kde ho podrobne prediskutovali. V príjmoch z bežného rozpočtu figurujú 

vratky z preplatkov na energiách, kapitálové príjmy,  nevyčerpané dotácie z roku 2021 vo výške 

591 €, rezervný fond navýšený o 6 322,40 € a zisk z podnikateľskej činnosti. Čo sa výdajov týka, 

ide o navýšenie na software, špecializovaného konfigurovatľného softwaru ako aj školenia a kurzy, 

návrh je znížiť výdaje na licencie. Zároveň sa navrhuje navýšiť platby za energie, vzhľadom na 

aktuálnu situáciu s cenami, platby na všeobecné materiály ako aj výdavky na plánované 

rekonštrukcie. 

 

Diskusia – Jozef Murgaš – informoval, že aj k tomuto bodu zasadala komisia finančnej správy, 

a opäť všetci traja prítomný členovia hlasovali za schválenie rozpočtového opatrenia č.1 Obce 

Lutila.  

Faktická poznámka – nikto sa neprihlásil 

 

    – Monika Šťastná – sa súčasne vyjadrila k Rozpočtovému opatreniu č. 1 obce Lutila ako 

aj k Rozpočtovému opatreniu č. 1 základnej školy s materskou školou Lutila. A skonštatovala, že 

predložený návrh Rozpočtového opatrenia č.1 obce Lutila, ako aj Rozpočtového opatrenia č.1 

Základnej školy s materskou školou Lutila na rok 2022 v plnom rozsahu spĺňa podmienky 

stanovené v § 14 zákona 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. A teda 

odporúča schváliť Rozpočtové opatrenie č.1 obce Lutila aj Rozpočtové opatrenie č.1 Základnej 

školy s materskou školou Lutila a rozpočet upraviť tak, aby všetky položky bežného rozpočtu boli 

čerpané v súlade s rozpočtom Obce Lutila a s rozpočtom MŠ a ZŠ Lutila na rok2022. 

Faktická poznámka – nikto sa neprihlásil 

 

 

Hlasovanie za schválenie rozpočtového opatrenia č.1 obce Lutila 

 

Za:  6 – Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír 

Pružina, Jaroslav Vittek 

Proti:  1 – Slavomír Imriš  

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 16/2022 bolo prijaté. 

 

Bod č. 8. – Rozpočtové opatrenie č. 1 Základnej školy s materskou školou Lutila 
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Návrh rozpočtového opatrenia bol tiež zverejnený a prediskutovaný na pracovnom stretnutí 

poslancov. V príjmoch figurujú nevyčerpané prostriedky z úradu práce z minulých rokov – dotácia 

na stravu, ktoré sa navrhujú zapojiť do rozpočtu, ďalej nevyčerpané stravné z minulého roku 

a vylúčené príjmy z minulého roku, spolu vo výške 4 302,21€. Tieto peniaze sa zapoja do rozpočtu 

a  nemôžu byť presunuté na iný účel, len na ten, na ktorý boli pôvodne určené. Pri výdajoch je 

navýšenie z dotácii z roku 2021 ako aj navýšenie pri rekonštrukcii. 

 

Diskusia – Jozef Murgaš – opäť predniesol kladné stanovisko finančnej komisie, ktorá odporučila 

schváliť rozpočtové opatrenie Základnej školy s materskou školou Lutila. 

Faktická poznámka – nikto sa neprihlásil 

 

      – Monika Šťastná – vzhľadom, na skutočnosť, že svoje stanovisko už predniesla, pri 

predchádzajúcom bode, hl. kontrolórka, len skonštatovala, že odporúča schváliť návrh 

rozpočtového opatrenia č.1  pre základnú školu s materskou školou Lutila. 

 

Hlasovanie za schválenie rozpočtového opatrenia č.1 Základnej školy s materskou školou 

Lutila 

 

Za:  6 – Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír 

Pružina, Jaroslav Vittek 

Proti:  0  

Zdržal sa: 1 – Slavomír Imriš 

 

Uznesenie č. 17/2022 bolo prijaté 

 

 

Bod č. 9 – Plán kontrolnej činnosti hl. kontrolórky na II. polrok 2022 

 

Návrh plánu kontrolnej činnosti bol zverejnený na úradnej tabuli a webovom sídle obce Lutila od 

06.05.2022 do 22.05.2022. 

Hlavný kontrolór postupuje pri výkone svojej činnosti podľa zásad vyplývajúcich z ustanovení 

zákona č. 357/2015 Z.z. o finančnej kontrole a vnútornom audite v znení neskorších predpisov. 

Plán kontrolnej činnosti obsahuje –  

1. kontrolu príjmov a výdavkov obce 

2. kontrolu dodržiavania postupov účtovania v zmysle platných opatrení MF SR 

3. sledovanie stavu a vývoja dlhu obce – úvery obce 

4. kontrola výkonu moci elektronicky 

5. kontrola zákonnosti 

 

Prijatím plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky v obci Lutila v zmysle zákona 357/2015 Z.z. 

o finančnej kontrole a vnútornom audite v znení neskorších predpisov a §18 e) zákona 369/1990 

Z.Z. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, je zároveň poverením na vykonanie 

finančnej kontroly. Z vykonaných kontrol vypracuje hlavný kontrolór správu. 

 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 
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Hlasovanie za schválenie plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2022 

Za:  6 – Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír 

Pružina, Jaroslav Vittek 

Proti:  1 – Slavomír Imriš  

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 18/2022 bolo prijaté  

 

 

Bod č.10 – VZN obce Lutila o pravidlách na udržiavanie čistoty v obci a ochrany verejnej zelene 

na území obce Lutila 

 

Návrh bol zverejnený na úradnej tabuli. Na pracovnom stretnutí boli počas diskusie navrhnuté 

úpravy, ktoré boli zapracované. A dnes je predložený upravený návrh. VZN rieši udržiavanie 

čistoty na verejných priestranstvách, nakoľko sa hromadil stavebný odpad na obecných 

pozemkoch, palivové drevo, ako aj iný materiál. Taktiež má toto VZN zabrániť svojvoľnému 

vysádzaniu stromov na verejných priestranstvách, nakoľko takéto stromy nemá kto udržiavať 

a časom môžu poškodzovať majetok iných. 

 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

 

Hlasovanie za schválenie VZN obce Lutila o pravidlách na udržiavanie čistoty v obci 

a ochrany verejnej zelene na území obce Lutila 

 

Za:  6 – Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír 

Pružina, Jaroslav Vittek 

Proti:  1 – Slavomír Imriš  

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 19/2022 bolo prijaté  

 

 

Bod č. 11. – VZN obce Lutila o činnostiach, ktorých vykonávanie je zakázané , alebo obmedzené 

z dôvodu zabezpečenia verejného poriadku v obci Lutila 

 

VZN upravuje vykonávanie určitých činností počas nedele a dní pracovného pokoja od 6:00 do 

22:00. Počas týchto dní je zakázane vykonávať údržbu zelene inými ako mechanickými nástrojmi 

je zakázané používať motorovú pílu, hobľovačku, cirkulár, frézu, a podobne. Je zakázané  

vykonávať búracie a iné stavebné  práce iným ako manuálnym spôsobom, najmä práce pomocou 

stavebných, demolačných a obdobných motorových mechanizmov  a zariadení. Zákaz neplatí, ak 

je na území obce vyhlásená mimoriadna udalosť. 

 

Diskusia – Slavomír Imriš – sa domnieva, že každý človek považuje nedeľu za deň oddychu 

a kľudu a podľa jeho názoru by takéto správanie nemalo byť nariadením ale morálnou zásadou 

ľudí. Ďalej argumentoval, že VZN neupravuje pokuty za porušenie takéhoto nariadenia. Ďalej sa 
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dotazoval, prečo sa schvaľuje takéto VZN, keď jeden z poslancov prevádzkuje autoservis v strede 

obytnej zóny. 

Faktická poznámka – Hromádková Eva – VZN nemusí upravovať sankcie pri jeho porušení. Toto 

rieši zákon o priestupkoch. 

 

Hlasovanie za schválenie VZN obce Lutila o činnostiach, ktorých vykonávanie je zakázané, 

alebo obmedzené z dôvodu zabezpečenia verejného poriadku v obci  

 

Za:  6 – Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír 

Pružina, Jaroslav Vittek 

Proti:  1 – Slavomír Imriš  

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 20/2022 bolo prijaté  

 

 

Bod č. 12. – Komunálne voľby 

 

Prvýkrát sa budú konať komunálne voľby v jednom termíne s voľbami do samosprávnych krajov 

a to v sobotu 29.10.2022. Zákon ustanovuje povinnosť určiť podľa §11 ods. 4, písmena i)  zákona 

SNR 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov rozsah výkonu funkcie 

starostu a podľa §11 ods. 3 rovnakého zákona určiť počet poslancov Obecného zastupiteľstva. 

Návrh bol zachovať rozsah výkonu funkcie starostu na plný úväzok a počet poslancov 9. 

  

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za schválenie rozsahu výkonu funkcie starostu na plný úväzok  

 

Za:  7 – Eduard Čierny, Eva Hromádková, Slavomír Imriš, Peter Knopp, Ing. Jozef 

Murgaš, Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 21/2022 bolo prijaté jednohlasne 

 

Hlasovanie za schválenie počtu poslancov = 9 

 

Za:  7 – Eduard Čierny, Eva Hromádková, Slavomír Imriš, Peter Knopp, Ing. Jozef 

Murgaš, Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 22/2022 bolo prijaté jednohlasne 
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Bod č. 13. – Elektronická úradná tabuľa 

 

Materiály dostali poslanci spolu s pozvánkou a téme sa venovali aj na pracovnom stretnutí. Na 

tabuly by boli zverejňované všetky materiály a zároveň by tam bola dostupná aj webstránka obce, 

tak ako na nete. Nákup tabule je možné realizovať prostredníctvom prenájmu (navýšená suma) 

alebo hotovostnej platby. Po obstarávaní, by bol takýto nákup zahrnutý do kapitálových výdajov. 

 

Diskusia – p. Pružina sa dotazoval, či je v okolí možné vidieť takúto tabuľu. Starosta reagoval, že 

v najbližšom okolí nie, ale na Slovenku a v zahraničí je to čím ďalej tým bežnejšia záležitosť. Po 

odsúhlasení kúpy, sa bude musieť zrealizovať verejná súťaž, kde bude známa presná cena. Tabula 

by bola inštalovaná na stene pri vchode na obecný úrad, kde by bola monitorovaná kamerou, pre 

zamedzenie prípadného poškodenia. Najoptimálnejším riešením by bola tabula bez stojanu priamo 

na stenu s rozmerom 43”. P. poslanec Pružina navrhol predĺžiť záruku na maximálnu dĺžku 5 rokov 

a platbu realizovať jednorázovo. 

 

Hlasovanie za schválenie kúpy elektronickej úradnej tabule s rozmerom 43” a zárukou 5 

rokov  

 

Za:  6 – Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír 

Pružina, Jaroslav Vittek 

Proti:  1 – Slavomír Imriš  

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 23/2022 bolo prijaté  

 

Bod č. 14. – Zmeny a doplnky č.2 územného plánu obce Lutila 

 

Už bolo predložených viac žiadostí o nové zmeny a doplnky územného plánu obce. Aktuálne bola 

doručená žiadosť Mesta Žiar nad Hronom, ktoré by chcelo realizovať hlavnú prístupovú 

komunikáciu HPC2 k novo pripravovanej záhradkárskej lokalite „ Pod háj “. Ide o súčasnú poľnú 

cestu popri Lutilskom potoku smerom na Žiar nad Hronom po ľavej strane toku. Investíciu na 

realizáciu cesty by hradilo mesto Žiar nad Hronom. Cesta by ostala vo vlastníctve obce.  

 

Realizácia Zmien a doplnkov č.2 už bola schválená, proces obstarávania ešte nezačal. Na 30 dní 

bude zverejnená výzva na predloženie žiadostí o zmeny doplnky od fyzických ako aj právnických 

osôb. Už doručené žiadosti budú automaticky zaradené do spracovania. Následne obecné 

zastupiteľstvo rozhodne či návrhy budú alebo nebudú akceptované. Vyhlási sa verejná súťaž na 

obstarávateľa Územného plánu ako oprávnenú osobu a zhotoviteľa Zmien a doplnkov č.2. 

 

Diskusia – Knopp – kto bude realizovať údržbu tejto cesty? Starosta reagoval, že je to vecou 

dohody medzi obcou a mestom. Jednoduchšie by bolo, keby to realizovala obce, samozrejme by to 

bola posledná komunikácia v rámci harmonogramu, napr. počas zimnej údržby. Môže to byť 

zapracované do zmluvy.  

 

Faktická poznámka – Imriš – skonštatoval, že vzhľadom na skutočnosť, že sa momentálne táto 

žiadosť berie len na vedomie, je nepodstatne riešiť údržbu, keďže aj tak to bude musieť prejsť 

Zmenami a doplnkami územného plánu 
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Hlasovanie za vzatie na vedomie žiadosti mesta Žiar nad Hronom 

 

Za:  6 – Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír 

Pružina, Jaroslav Vittek 

Proti:  0  

Zdržal sa: 1 – Slavomír Imriš 

 

Uznesenie č. 24/2022 bolo prijaté  

 

 

Bod č. 15. – Správa majetku obce – majetko-právne vzťahy 
 

Poľnohospodárska spoločnosť a.s. 

 

Bola doručená žiadosť Poľnohospodárskej spoločnosti o uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve 

o zriadení vecného bremena. Žiadosť Poľnohospodárskej spoločnosti o realizáciu vodovodu už 

bola schválená, teraz bol doručený GP. Teraz je potrebné schváliť zámer. Starosta navrhol 

zapracovať do uznesenia odplatu za zriadenie vecného bremena 1€ za 1m2, ako aj zapracovať do 

zmluvy stať, podľa ktorej sa bude môcť obec Lutila na tento vodovod v budúcnosti napojiť 

v prípade realizácie nejakého projektu. 

 

Diskusia – Imriš – bol požiadaný o prečítanie listu, ktorý zaslal emailom P. Imriš, ktorý vo svojom 

vyjadrení kritizoval realizáciu inžinierskych sieti na pozemkoch obce, nakoľko ich považuje za 

ťarchu. 

 

Faktická poznámka – S. Pružina – sa vyjadril, že tento list už čítal skôr, ale nerozumie, ako môže 

niekto považovať realizáciu vodovodu za znehodnotenie pozemku. 

 

Hlasovanie za schválenie zámeru zriadiť vecné bremeno s podmienkou odplaty a možnosti 

napojenia na vodovod v budúcnosti 

 

Za:  6 – Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír 

Pružina, Jaroslav Vittek 

Proti:  1 – Slavomír Imriš  

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 25/2022 bolo prijaté  

 

Vindiš Milan 

 

Žiada o odkúpenie obecného pozemku, ktorý užíva o výmere 19m2. Predložil už aj GP. Je potrebné 

schváliť zámer. Cena by bola podľa cenníka, 5€ za 1m2, poplatky spojené s prevodom bude znášať 

žiadateľ 

 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 
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Hlasovanie za schválenie zámeru prevodu majetku pre Milana Vindiša 

 

Za:  7 – Eduard Čierny, Eva Hromádková, Slavomír Imriš, Peter Knopp, Ing. Jozef 

Murgaš, Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 26/2022 bolo prijaté  jednohlasne  

 

Nagy Róbert 

 

Žiada o odkúpenie pozemku pred domom, ktorý dlhodobo užíva a má ho oplotený. Starosta 

uviedol, že bude potrebné vypracovať GP. 

 

Diskusia – F. Šurka – právny zástupca obce – informoval, že podľa informácií na verejne 

dostupnom katasterportály, je na majetku p. Naga plomba darovacej zmluvy, z čoho je zrejmé, že 

prevádza celý majetok na inú osobu 

    – Knopp – navrhol prenájom, ako precedens,  nakoľko ak sa schváli predaj, môže sa 

takýchto žiadostí objaviť oveľa viac, kde si ľudia oplotia čo chcú, a budú žiadať odkúpenie 

pozemku z dôvodu užívania. Načo reagoval p. Šurka, že aj tak je potrebný GP. P. Imriš 

skonštatoval, že nikto si nedá vypracovať GP kým nebude vedieť cenu. P. Murgaš skonštatoval, že 

cena prenájmu obecných pozemkov je určená v cenníku. 

 

Hlasovanie za vzatie na vedomie žiadosti p. Nagya 

 

Za:  7 – Eduard Čierny, Eva Hromádková, Slavomír Imriš, Peter Knopp, Ing. Jozef 

Murgaš, Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 27/2022 bolo prijaté  jednohlasne  

 

Novovytvorená CKN parcela č. 369/1 

 

O kúpu predmetného pozemku  podala žiadosť p. Slažneva. Obec dala vypracovať geometrický 

plán. Nakoľko sa jedná o lukratívny pozemok v centre obce, je možné, že by bolo viac záujemcov. 

Prístup na tento pozemom je cez zberný dvor, z pozemku p. Slažneva a z pozemku p . Odzganovej. 

Starosta odporúčil vyhlásiť verejnú súťaž a víťaza by schválilo obecné zastupiteľstvo.  

 

Diskusia – Imriš – prečítal ďalšiu časť listu P. Imriša – ktorý sa dotazoval, prečo nezasadali 

k využitiu tohto pozemku obecné komisie. Taktiež sa mu nepáči, že obecné zastupiteľstvo môže 

zamietnuť víťaza verejnej súťaže ako aj spôsob otváranie obálok s ponukami len v prítomnosti 

členov komisie, čo považuje za netransparentné.  
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Faktická poznámka – Knopp – ako predseda stavebnej komisie reagoval, že už viac krát 

vysvetloval Petrovi Imrišovi, že stavebná komisia je poradný orgán ktorý zasadá, keď je na to 

vyzvaný, a požiadaný o stanovisko.  

 

Diskusia – Murgaš – sa za komisiu finančnej správy a podnikateľskej činnosti – komisia odporúča 

vyhlásenie verejnej súťaže 

 

Hlasovanie za schválenie vyhlásenia verejnej súťaže 

 

Za:  6 – Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír 

Pružina, Jaroslav Vittek 

Proti:  1 – Slavomír Imriš 

Zdržal sa: 0 

 

Bod č. 16. – Interpelácia poslancov 

 

K tomuto bodu sa nikto neprihlásil. 

 

Bod č. 17. – rôzne, podnety a pripomienky občanov obce, diskusia 

 

Nikto z poslancov sa neprihlásil.  

Prihlásila sa p. Olajcová z radov občanov – oznámila prítomným, že na Gazdovskej ulici nejde 

rozhlas, nakoľko volala aj p. starostovi na mobil aby mu to oznámila. Ďalej skonštatovala, že 

v dome smútku je konečne nainštalovaný monitor, na ktorom sa zobrazuje dátum narodenia 

a úmrtia zosnulého. 

 

Bod č. 19. – záver 

 

Starosta poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil zasadnutie o 19:50 hod..  

 

 

 

Zapísala: Ivana Mesiariková 

 

          

 

 

 

Podpísané v Lutile dňa 23.06. 2022      

 

 

Ján  P r u ž i n a  

           starosta obce 

 

 
 


